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Minderåriga som vårdas bland vuxna på psykiatriska avdelningar  

 

Det har kommit till min kännedom, som förtroendevald i regionfullmäktige, att minderåriga i 

detta fall i tidiga tonåren har vårdats på psykiatriska avdelningar avsedda för vuxna. 

 

Som ung person kan blotta närvaron inom psykiatrin vara oerhört påfrestande, och upplevas 

som något okänt som skrämmer. Att därutöver också behöva vara på en avdelning där vuxna 

vårdas (till exempel genom (LPT) är något som jag som förtroendevald inte kan föreställa 

mig hur det känns. Frågan är om det snarare har en negativ effekt på personens psykiska 

mående istället för att, som syftet är, hjälpa dem att må bättre. 

 

I detta fall fick personen dessutom inget eget rum att vara på, utan sov i flera dagar ute i 

korridoren. Detta tillsammans med andra vuxna utan tillsyn på plats. Det är helt 

oacceptabelt att man placerar unga på detta sätt. I första hand ska unga vårdas i hemmet. 

Detta för att i största möjliga utsträckning undvika att vara inlagd. Att befinna sig på ett känt 

ställe ska, till skillnad från ovan givna exempel, ge en trygghet till personen. 

 

 

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

regionråd/ordförande: 

 

1. Ska unga inom psykiatrin vårdas på samma avdelningar som vuxna? 

2. Hur hanterar man vården av unga som behöver vårdas direkt på avdelning? 

3. Hur garanterar man säkerheten för minderåriga som vårdas på samma avdelningar som 

vuxna? 

4. Om en ung person behöver vårdas på avdelning och inga rum finns lediga, hur löser man 

detta inom verksamheten? 

5. Finns det några avvikelser rapporterade där unga placerats i korridorer för att det inte 

funnits tillgängliga rum på psykiatriavdelning? 
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